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Information från styrelsen: 
 
 
Den 12 september 2024 valdes en ny styrelse för Harlösa Fiber samfällighetsförening.  
Följande personer är valda att ingå i styrelsen: 
Styrelseordförande, Jessica Andreasson. Övriga ledamöter, Johan Andersson, Niklas Liljeholm, 
Peter Wald och Per-Erik Nilsson. Till suppleant valdes Peter Fältsjö.  
 
Överlämning av kunskap och erfarenheter pågår för närvarande med den gamla styrelsen, och 
Riksbyggen som är vår ekonomiska förvaltare. 
 
Den nya styrelsen har genomfört ett styrelsemöte och vi har som målsättning att kunna 
genomföra en föreningsstämma under december 2024. Styrelsen anser det viktigt - att komma i 
fas med arbetet och fokusera för att på bästa sätt leda och utveckla Harlösa fiber 
samfällighetsförening.  
 
Styrelsen ser nu över alla nuvarande rutiner för att på bästa sätt säkerställa att Harlösa fiber 
samfällighetsförening leds och utvecklas på ett för medlemmarna fördelaktigt sätt.  
 
För närvarande går vi igenom vår totala ekonomi.  
Vi gör analys om hur lånebilden ser ut för GA 7 och GA 8 samt tittar på en framtida 
amorteringsplan, information om detta sker vid kommande föreningsstämma.  
 
En av de viktigaste punkterna är att utveckla vår interna information. Vi kommer att prioritera 
en kontinuerlig medlemsinformation som skall finnas på Harlösa Fiber samfällighetsförening 
hemsida. 
 
 
Med vänlig hälsning  
 
Styrelsen Harlösa Fiber samfällighetsförening 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


